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Kajetan Wiese
Radny Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim
Klub Radnych
Nasz Powiat, Nasze Gminy
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ZAPYTANIE

W związku z brakiem informacji na temat wyników wizji lokalnej dotyczącej ro
pojemników na odpady i odchody zwierz4t na ulicach: jeziornej, wodnej i polnej (o których
mowa w piśmie GKR.OO03.53.2025) oraz pojemników na odpady na placu przy Kościele,
które to wizje miały odbyć się w marcu-kwietniu proszę o udzielenie odpowiedzi na
następujące kwestie:

1. Czy została sporządzona notatka, protokół Notatkę lub inny dokument z wizji
lokalnej, jeśli tak, proszę wówczas o jego udostępnienie w odpowiedzi.

2. Informację na temat wyników analizy, o której mowa w piśmie wraz z podaniem
miej sc wymagających uzupełnienia.

3. Informacj«; o wynikach konsultacji z Przewodniczącym Osiedla wraz z przywołaniem
lokalizacji, o które wnioskował Przewodniczący.

4. Informację o tym, jakie działania zostały podjęte po wizji lokalnej oraz w jakich
lokalizacjach i kiedy można spodziewać się dodatkowych pojemników na odpady.
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Załączniki:
Nr 1- treść wniosku

Nr 2 - odpowiedź na wniosek
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GKR.OO03.53.2025 Sępólno Krajeńskie, 19.02.2025

Pan Kajetan Wiese

Radny Rady Miejskiej

w Sępólnie Krajeńskim

W odpowiedzi na Pana wniosek z dnia 12 lutego br., dotyczący potrzeby ustawienia
koszy na odpady przy ul. Wodnej i ul. Polnąj, uprzejmie informujemy, że w najbliższych
tygodniach (marzec-kwiecień) pracownicy [irzędu przeprowadz4 wizję lokalną. Jej celem
będzie analiza rozmieszczenia istniejących koszy oraz wskazanie miejsc wymagających
uzupełnienia. Dodatkowo, w tej sprawie odbęi% się konsultacje z Przewodniczącym Osiedla,
aby uwzglednić potrzeby mieszl<:ańców i v.a,s:7rs4Brzy5 oritymałne leł=:ałizac3e rłla Baiviycp
poj emników.

Jednocześnie, w odpowiedzi na zgłoę:<?ony problem pozostawiania psich odchodów,
rozważamy możliwość zamontowania specjalnego pojemnika na tego typu odpady wraz z
dozownikiem na woreczki. Niemniej jednc?k, kluczowe znaczenie ma odpowiedzialne
zachowanie właścicieli zwierz4t, którzy poprzez regularne sprzątanie po swoich pupilach mogą
znacząco przyczynić się. do poprawy czystości i estetyki przestrzeni publicznych.

Otrzymują:

1. Pan Artur Juhnke Przewodniczący Rady Miajskiej w Sępólnie K?rajeńskim,
2. Pan Kajetan Wiese Radny Rady Miejskiej Tv Sępólnie Krajeńskim,
3. a/a.
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